



特濃 Ristretto Intensity grade: 10 Features: strong and velvety

最為咖啡客愛好, 味道扎實, 略偏苦澀, 給人濃烈感覺, 餘味長久, 回味甘香, 香味濃厚。

Ristretto is often a favorite of coffee lover, we have joined a touch of robusta to create the ultimate typical coffee, strong and full-bodied. The origin of the word comes from Italian ristretto meaning "small", "limited".



金杯 Gold Intensity grade: 9 Features: Lungo coffee

精選100% 主要產自拉丁和南美的 Arabica 咖啡豆, 其香味濃郁、酸度適中、色澤豐富、果香味濃郁。

Premium Arabica coffee beans carefully selected and mainly original from Latin & South America, gently roasted to preserve harmony between sweet and their fruity notes.



無茵 Decaf Intensity grade: 6 Features: rich and creamy

擁有釀酒般的香氣, 協調的酸味與甜味, THS無茵咖啡入口溫順, 餘韻甘甜細膩, 近乎完美。

Engaging and aromatic, balanced and full-bodied, that's what our Decaffeinated is like! To drink a THS Decaffeinated is to forget that we are drinking a decaffeinated espresso and fully live a unique experience dedicated to tasting the perfect coffee.



紫杯 Purple Intensity grade: 9 Features: Intense and aromatic

氣味沁逸飄香, 芳幽怡人, 誘發咖啡愛好者的遐想。入口順滑, 而餘味卻慢慢於口腔中心沁發, 感受其餘韻無窮, 色, 香, 味, 酸皆適中。

Intense and aromatic, roasted slowly and carefully, this variety stands out for its fruity and notes.



藍山一號 Jamaica Blue Mountain Intensity grade: 7

此品種為色香味均無懈可擊、酸度恰可, 咖啡之極品。

The coffee retains superb body and richness, they are smooth, well-bodied, moderately rich coffees deserving to be drunk, but not to be carried on about.

